
 
 

 REFERAT AF SKOLEBESTYRELSESMØDE DEN 16.08.23 KL. 18:30 

 
Tilstede:  
Forældre: Ole, Jane, Lizette, Rebekka, Christoffer, Steen-Ove 
Mette (skoleleder), Flemming (viceskoleleder), Michael (Afdelingsleder), Malene 
(lærer), Kåre (lærer) 
 
PKT. 71 Meddelelsespunkter  
 
a. Formand - Intet nyt 

 

b. Skolelederen  

2 pædagoger blev ansat inden sommerferien med opstart 1. august, og skal løfte store 
støtteopgaver. 

 

Elevrådet er ikke med i dag, da der ikke har været valg ude i klasserne. 

 

Toiletterne er blevet malet i ferien.  
Indgangspartiet er næsten færdigforvandlet. Der mangler beplantning + et stort skilt med 
Glamsbjergskolen. 

 

Billedkunstlokalet er blevet lavet lidt om, så det kun er billedkunst. ReMida-delen flytter ned i et 
lokale i kælderen.  

 

Der er slået en stilling op, da vi fik en opsigelse lige inden sommerferien. Samtalerne bliver tirsdag d. 
29. august 2023.  

 

Vi har pt. 402 elever, og vi går spændt og venter på 5/9- tallene.  

 

Natascha Kylbo, madkundskabslærer, er blevet kåret som årets madformidler, og ligger i top 3 i 
Danmark, og skal senere på året til finalen i København.  

 

c. Pædagogisk råd - intet nyt 

 

d. Elevråd - intet nyt 

 

e. 10. klasse 

Der er indskrevet ca. 130 elever. Der er blevet forflyttet en lærer.  
Dette skoleår er startet stille og roligt.  
Der bliver arbejdet meget på at få styr på de udfordringer 10. klassecentret står med lige nu.  

 

 



 
f. SFO  

Jubilæumsfest i september for SFO, da den er 25 år. 

 

De nye 0. klasser er startet rigtig godt, og de klør bare på. 25 ud af 26 elever i 0. klasse er meldt ind i 
SFOen. 

Ca. 100 børn meldt ind. 

 

g. Skole og forældre  
Fokus er lige nu på uro i klasserne, som ofte er årsag til den dårlige trivsel, og forældrenes rolle ind i 
det.  
 

PKT. 72 Suppleringsvalg (Ole Dupont Kofod og Mette Runge)  
Et medlem af skolebestyrelsen vil gerne træde ud af bestyrelsen. Derfor skal der laves et 
suppleringsvalg. Mette har lavet et udkast til suppleringsvalget, som bestyrelsen har godkendt.  
Kandidatur skal afleveres til kontoret senest d. 13. september. 
 
PKT. 73 Årshjul for skolebestyrelsen (Ole Dupont Kofod)  
 
Årshjulet gennemgås. 
 
September  
Drøftelse af sundhedspolitikken, nærmere bestemt delen omkring badning efter idræt. MK, 
TD og LA laver oplæg herom. 
 
Suppleringsvalg til skolebestyrelsen 
 
Oktober   
Drøftelse omkring uro og mistrivsel i klasserne. Mulighed for at kigge på trivselsmålingerne 
og hvad de siger om blandt andet uro.  
 
Fremtidige valgfag ved FP 
 
November  
Principper om mobilbrug  
Fremlæggelse af budgetforslag 
 
December   
Julefrokost i 10. klassecentret. 
 
Januar  
Evaluering af kortere skoledag 
Skolens ressourceteam – oplæg om, hvordan de ekstra ressourcer vi har bliver brugt - CS 
 
 
Februar 
Timefordelingsplan 
Undervisningens organisering, undervisningsmiljø: De praksisfaglige valgfag ved KB, PN, JO, 
CA, EB 



 
 
Marts 
Sprogstrategien 
 
April 
Principper for kommende skoleårs skema 
 
Maj 
Principper for skole-hjem-samarbejdet 
 
Juni 
Næste års skema – hvordan blev det? 
Sommerfrokost 
 
PKT. 74 Status atletikstadion (Christoffer Jacobsen) 
Ansøgning om renovering af atletikstadion bliver lavet inden 1. september, hvor den gerne 
må gennemlæses af andre.  
Der er stadig en del arbejde, inden den kan sendes. 
 
PKT. 75 Vision og værdigrundlag (Ole Dupont Kofod)  
Skal vores vision og værdigrundlag revideres?  
 
Principper for skole-hjem-samarbejdet bliver taget op først, og dernæst om nødvendigt bliver Vision- 
og værdigrundlaget revideret. 
 

PKT. 76 Eventuelt - Intet  
 
Lukket  
 
PKT: 77 Eventuelt  
 


